



## Arab Republic of Egypt Egyptian Accreditation Council (EGAC)

Certifies that

**APEX-FI for Industrial Inspection Solutions** 

Bulding No. (11) - Apartment (101)

Moharram Pasha Compound - Moharram Bek

Alexandria Governorate - Egypt

Has been accredited by EGAC in compliance with the requirements of

ISO/IEC 17024:2012

In the field of Person Certification for Non Destructive Tests for Welding and Wrought Products

The scope of accreditation is described in the attached schedule No. (081901B)

Scope Issue No. (03)

Issue No. (03): December 08, 2023

Valid to: October 23, 2027

Subject to continued compliance to the above standard and EGAC requirements
The Company is accredited to grant certification under EGAC Accreditation
In the attached scope of accreditation

EGAC is an MLA Signatory with IAF in the Fields of Accreditation of Product Certification, Certification of Persons and Management System Certification (QMS, EMS, OHSMS, EnMS, FSMS and MDQMS) Bodies

1st Accreditation Date: October 24, 2019

Eng. Hanie El Desouki

Havre Sp Dessuk

**Executive Director** 

Egyptian Accreditation Council

Eng. Ahmed Samir Saleh

Ahd Sm

Chairman of EGAC

70395

Minister of Trade and Industry



## جمهورية مصر العربية

المجسلس الوطني للاعتماد (إيجاك) يشهد بأن

شركة أبيكس فاي لخدمات التفتيش الصناعي

عمارة رقم (١١) – شقة رقم (١٠١) كمبوند محرم باشا – محرم بك محافظة الإسكندرية – مصر

قد حصلت على اعتماد المجلس حيث تم تقييمها طبقاً للمواصفة الدولية

ISO/IEC 17024:2012

في مجال منع الشهادات للأفراد في الاختبارات الصناعية غير الإتلافية للّحامات والخامات

الموضحة بالبيان المرفق رقم (١٩٠١-١٩٠٠) رقم إصدار المجال (٢٠)

صالحة حتى: ٢٣ أكتوبر ٢٠٢٧

اصدار رقم (۰۳): ۸۸ دیسمبر ۲۰۲۳

شرط الحفاظ على التوافق مع المواصفات أعلاه والمتطلبات الخاصة بالمجلس الشركة لها الحق في منح الشهادات تحت مظلة المجلس الوطني للاعتماد في مجال الاعتماد المرفق

المجلس الوطني للاعتماد موقع على اتفاقية الاعتراف المتعددة الأطراف مع المنتدى الدولي للاعتماد (IAF) في مجال اعتماد جهات منح شهادات المنتجات والافراد ونظم إدارة الجودة والبيئة والسلامة والصحة المهنية والطاقة وسلامة الغذاء والأجهزة الطبية

تاريخ الاعتماد الأول: ٢٤ أكتوبر ٢٠١٩

مهندس / أحمد سمير صالح

Buzel

رئيس المجلس وزير التجارة والصناعة

ETABR

مهندس/هانئ الدسوقي

المدير التنفيذي 70396 للمجلس الوطني للاعتماد